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بازهم خبری از برگزاری انتخابات نیست؟!

اصلاح اساسنامه فدراسیون های ورزشی با نظر وزیر و کمیته ملی المپیک
سرویس ورزشی-

کمیته ملی المپیک برای اصلاح اساسنامه خود قصد 
دارد نشســتی را با وزیر ورزش و جوانان داشته باشد تا 
با هماهنگی سلطانی فر صورت  فرایند بررســی اصلاح 

پذیرد.
پنجاهمین نشست هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک برگزار 
شــد و در این نشســت در مورد موراد مختلفی از جمله اصلاح 

اساسنامه کمیته ملی المپیک مطرح شد.
شــاهرخ شــهنازی دبیر کل کمیته ملی المپیک در مورد 
مصوبات جلســه دیروز گفت: در نشست هیئت اجرایی یکی از 
مباحث مطروحه بررســی اصلاح اساسنامه کمیته ملی المپیک 
بود و با توجه به پیش نویس ارائه شده توسط کمیسیون مدیریت 
و برنامه ریزی کمیته ملی المپیک این مورد در دســتور کار قرار 
گرفت و قرار شــد با توجه به تغییر و جابجایی در وزارت ورزش 
و جوانــان و حضور  جناب آقای ســلطانی فر بعنوان وزیر جدید 
در راســتای اهداف تعاملی کمیته و وزارت ورزش و بهره مندی 
از ظرفیــت تاثیر گــذار  وزارت و دولت محترم طی نشســتی با 
حضور شخص وزیر محترم برگزار شود تا فرایند بررسی اصلاح با 
هماهنگی ایشان صورت پذیرد و ضمنا مقرر شد در این نشست 
قانــون انتزاع کمیته پارالمپیک از کمیته ملی المپیک نیز مورد 

بحث و بررسی قرار گیرد.
انتخابات فدراسیون های ورزشی برگزار نمی شود؟!

برگزاری جلسه مشترک میان اعضای هیئت اجرایی کمیته 
ملی المپیک و وزیر ورزش در شرایطی است که به نظر می رسد 
به مانند چند هفته اخیر تا زمان نهایی نشــدن اصلاح اساسنامه 
فدراسیون های ورزشی، انتخابات فدراسیون هایی که با سرپرست 

اداره می شوند، برگزار نمی شود. 

نهم مهرماه و پس از اینکه کمیته بین المللی المپیک نامه ای 
مبنی بر دخالت دولت در مورد فدراســیون ها برای کمیته ملی 
المپیک ایران ارسال کرد، کیومرث هاشمی نیز با ارسال نامه ای 
برای روسای فدراسیون های ورزشی که عضو مجمع کمیته ملی 
المپیک هستند، خواستار این شد تا اصلاح اساسنامه ، انتخابات 

فدراسیون ها برگزار نشود.
هاشمی در این نامه از فدراسیون ها خواسته قبل از برگزاری 
انتخابــات حتما اصلاح اساســنامه در مجمع خــود به تصویب 
برسانند سپس آن را برای تایید به فدراسیون های جهانی ارسال 

کنند تا IOC نیز از آن مطلع شــود. پیش از این چند فدراسیون 
جهانی از جمله تیراندازی با ارســال نامه ای به فدراســیون های 

ایران اساسنامه این فدراسیون ها را خواسته بودند.
به دنبال نامه کیومرث هاشمی به فدراسیون های المپیکی، 
اسبقیان سرپرست فدراســیون ژیمناستیک در نامه ای به تمام 
اعضای مجمــع عمومی و کلیــه نامزدها از بــه تعویق افتادن 

انتخابات این فدراسیون خبر داد.
 در نامه اسبقیان به اعضای مجمع آمده بود: پیرو نظر کمیته 
ملی المپیک جمهوری اسلامی ایران در خصوص تدوین اساسنامه 

فدراســیون ژیمناستیک و تصویب توسط فدراسیون بین المللی 
ژیمناستیک، بدین وسیله به اطلاع اعضای محترم مجمع عمومی 
و کلیه نامزدهای محترم پست ریاست این فدراسیون می رساند 
تا اعلام نظر فدراسیون بین المللی ژیمناستیک برگزاری انتخابات 
این فدراســیون به تعویق می افتد. مجمع انتخاباتی فدراسیون 

ژیمناستیک قرار بود دوازدهم مهر ماه برگزار شود. 
سرپرستی خزانه داری شغل محسوب نمی شود

ایــن روزها انتخاب رســول خــادم به عنوان سرپرســت 
خزانه داری کمیته ملی المپیک نیز بازتاب بســیاری در جامعه 
ورزش داشــته اســت. شــهنازی دبیر کمیته ملی المپیک در 
صحبت های روز گذشــته خود در این باره نیز عنوان داشــت: 
علاقه مندان در جریان هســتند آقای رســول خادم به عنوان 
سرپرست در این ســمت معرفی شد که اعضای هیئت اجرایی 
بــرای ایشــان آرزوی موفقیت کردند. البته لازم اســت به این 
موضوع اشــاره کنم که سرپرستی شغل محسوب نمی شود و او 
بعنوان رئیس فدراســیون کشتی و عضو هیئت اجرایی، اشراف 
کاملی بر برنامه های مالی و بودجه ای کمیته ملی المپیک دارد 
و بدون تردید بهتر از هر کســی می توانــد این امور را پیگیری 
نماید چرا که وی تجربه و ســابقه خوبی در کمیسیون برنامه و 
بودجه شــورای شهر تهران دارد که این تجربه گرانبها می تواند 
برای کمیته مفید باشــد. البته با این حکم الزامی برای حضور 
دائمی آقای خادم در کمیته نیست چرا که تیم مالی کمیته ملی 
المپیک با تجربه و کارکشــته بوده و کارهای اجرایی را بخوبی 
انجام می دهند و نیازی به حضور دائمی و فیزیکی ایشــان در 
کمیته نیست و آقای رسول خادم در برنامه های راهبردی جذب 
و تخصیص منابع می توانند فعالیت نموده و با ارتباطات خوبی 

که در این زمینه دارند موفق عمل نمایند. 

حدیث دشت عشق

به یاد سردار شهید یاسر بهشتی 
یک بسیجی واقعی

در سال 1342 در بخش بمپور از توابع شهرستان 
ایرانشهر دیده به جهان گشود. تحصیلاتش را تا اخذ 
مدرک دیپلم در ایرانشهر به پایان رساند. در جریان 
انقلاب به صف انقلابیون پیوســت و در حرکت های 
انقلابی علیه رژیم در منطقه نقش به سزایی ایفا کرد.

 پــس از انقلاب همکاری گســترده خــود را با 
نهادهای انقلابــی که در منطقه بودنــد آغاز نمود. 

نخست در کمیته فرهنگی جهاد سازندگی شروع به فعالیت کرد. پس با علاقه ای 
که به امام و انقلاب داشت به لبیک امام خود پاسخ داده و جذب بسیج شد و در 

واقع از پیشگامان اصلی و بومی بسیج در منطقه اش بود.
 با توجه به وجود افکار گوناگون در آن زمان جوان های زیادی را به عضویت 
بسیج  درآورد. همرزمانش چهره صمیمی و پرمحبت و لبخند بر لب او را در بسیج 
بمپور به خوبی به یاد دارند.  هنوز کمتر از دوسال از پیروزی انقلاب نگذشته بود 
که ارتش عراق به ایران حمله کرد. جوانان کشور که با فرمان امام خمینی مبنی 
بر دفاع از کشــور، وارد جبهه ها شدند. یاسر هم با فرمان امام که فرمودند : دفاع 
واجب است به سوی جبهه ها بشتابید، خودش را در جرگه دلیرمردان جنگ قرار 
داد. از همان روزهای اول جنگ پس از فراگیری آموزش های نظامی به جبهه ها 
رفت. وی در سال 1362 به عضویت سپاه پاسداران در آمد و مسئول تبلیغات و 
انتشارات سپاه استان شد. یاسر در همان سال سنت حسنه پیامبر را به جا آورد 
و ازدواج نمود . وی در جبهه در قسمت مخابرات لشکر 41 ثارالله فعالیت داشت.
 ایشــان در عملیات هــای متعددی شــرکت نمــود و ســرانجام در تاریخ 
1365/10/20 در عملیات کربلای 5 در منطقه شــلمچه در سن 23 سالگی به 

آرزوی خود رسید و به فیض شهادت نائل آمد. 

مروری بر حرکت جنجالی بازیکن گیتی پسند و عواقب آن

بازگشت بی اخلاقی به لیگ فوتسال
حاشیه ها دوباره در لیگ فوتسال بر بطن آن غلبه 
کرده و اتفاقات تلخ بازی گیتی پسند اصفهان و حفاری 
اهواز به تیتر یک رســانه ها تبدیل شده است. اما رقم 

زدن این حواشی چندان هم برای برخی جدید نیست.
در حالی که مدتی شــاهد حاشیه خاصی در لیگ فوتسال 
نبودیم، بازی جمعه شــب گیتی پسند اصفهان و حفاری اهواز 
به اندازه تمام نیم فصل اول حاشــیه داشــت. حاشیه هایی که 
تعدادی از آنها سال هاســت در حال تکرار است و تعدادی هم 

برای اولین بار رخ می دهد.
پیش بینی حواشی قبل از بازی

دیدار تیم های گیتی پســند و حفاری بــه دلیل رقابت دو 
تیم در بالای جدول از حساســیت بالایی برخــوردار بود و به 
خاطر سابقه مصاف های دو تیم وجود حواشی از قبل پیش بینی 
می شــد. بازی از ابتدا متشنج دنبال شد و دو تیم هر لحظه به 
اعتراض های خود می افزودند. ابتدا گیتی پسند پیش می افتد اما 
اهوازی ها در نیمه دوم نتیجه را بر می گردانند و در دقایق پایانی 

بازی با نتیجه 6 بر 5 پیش می افتند.
رضا لک ســرمربی گیتی پســند برای به تساوی کشاندن 
نتیجه، روی به سیســتم پاورپلی می آورد و زمانی که توپ لو 
می رود، اتفاق عجیبی رخ می دهد. توپ توسط بازیکن حفاری 
روانه دروازه خالی گیتی پســند شده و همه منتظر گل هفتم و 
تیر خلاص هســتند تا اولین باخت گیتی پسند بعد از دوازده 
هفتــه به وقوع بپیونــدد اما به یک باره علــی عابدین بازیکن 
نیمکت نشــین گیتی پسند وارد زمین شده و مانع از گل شدن 
توپ می شــود. جو بازی به هم ریختــه و از کنترل داور خارج 
می شود اما با اخراج عابدین بازی دوباره از سر گرفته می شود. 
گیتی پسند در دقایق پایانی توسط مهدی جاوید به گل ششم 
و تساوی می رســد و این بازیکن به شکلی مقابل نیمکت تیم 
حریف خوشــحالی می کند تا بازی به کل از کنترل مسئولان 

اجرایی آن خارج شود.
صحنه ای عجیب در ۱۸ ثانیه پایانی

در جریان توقف چند دقیقه ای بازی اتفاقات تلخ بسیاری 
می افتــد. یکی از بازیکنــان حفاری که در بیــن دو نیمه هم 
در رختکن گیتی پســند اقدام به فحاشــی کرده بود با یکی از 
هواداران گلاویز شــده و درگیری شــدیدی به وجود می آید. 
فحاشــی از سوی هواداران و لیدرهای اصفهانی همچنان ادامه 
دارد و پرتاب بطری به داخل زمین هم آغاز می شود. در نهایت 
داور با اخراج جاوید از گیتی پســند و فریــد نمازی از حفاری 
شرایطی را فراهم می آورد تا 1۸ ثانیه پایانی نیز به اتمام برسد. 

یکی از صحنه های عجیب فوتســال در این 1۸ ثانیه پایانی به 
وجود آمد جایی که گیتی پسند با یک دروازه بان و دو بازیکن در 
زمین بازی می کرد و در نهایت هم موفق شد ثانیه های پایانی را 
بدون گل به اتمام برساند و از اولین شکست فصل خود بگریزد.

مربیــان و بازیکنان حفاری بعد از پایان بازی به مدت 45 
دقیقــه در رختکــن مانده و اعلام کردند چنانچــه تا فرودگاه 
اســکورت نشــوند، از رختکن خارج نخواهند شــد! در نهایت 
شــرایطی برای اهوازی ها فراهم می شود تا آنها از در خروجی 
که هواداران انتظارش را نداشــتند، خارج شــوند. در این بین 
فرید نمازی که از ســوی برخی لیدر و هواداران تهدید شــده 

بود، بلافاصله بعد از ســوت پایان با یک تاکســی خودش را به 
فرودگاه رساند!

بدون شــک این اتفاقات و به خصوص صحنه عجیبی که 
عابدین به وجود آورد بازتاب منفی در رســانه های بین المللی 
خواهد داشت و اکنون که فوتسال ایران توانسته با کسب مقام 
ســومی جهان، بیش از پیش در عرصه بین المللی مطرح شود، 

این اتفاقات باعث مخدوش شدن چهره آن خواهد شد.
محرومیت جاوید، عابدین و نمازی تا اطلاع ثانوی

دبیر سازمان لیگ از برخورد قاطعانه و محرومیت سنگین 
برای بازیکنان خاطی دیدار گیتی پسند و حفاری خبر داد.

جلسه هیئت رئیسه ســازمان لیگ فوتسال ظهر دیروز با 
حضور تمامی اعضا و رضا افتخاری برگزار شد. کاظم سلیمانی 
دبیر ســازمان لیگ درباره مصوبات این جلســه پیرامون بازی 
جنجالی گیتی پســند و حفاری بیان کرد: علی عابدین بازیکن 
گیتی پســند به خاطر حرکت غیر ورزشــی و ناجوانمردانه تا 
اطلاع ثانوی از همراهی تیمش محروم شــد. همچنین مهدی 
جاوید به دلیل حرکت ناشایســتی که بعد از گل ششم انجام 
داد و باعث ایجاد جنجال و آشوب در بازی شد، تا اطلاع ثانوی 
محروم اســت. فرید نمازی بازیکن حفــاری اهواز نیز به دلیل 
حرکت ناشایست و دخالت در درگیری تا اطلاع ثانوی محروم 
است. احتمالا محرومیت 5-4 جلسه ای در انتظار این بازیکنان 
خواهــد بود و کمیته انضباطی رای نهایی را صادر خواهد کرد.

وی افزود: محرومیت ها به این دلیل سنگین است که حیثیت 
لیگ و کل فوتسال زیر سؤال رفته است. ما از کمیته انضباطی 
خواهــش کردیم تا هفتــه آینده احکام نهایــی را اعلام کند.

ســلیمانی در پاسخ به این پرســش که آیا کسر امتیاز نیز در 
انتظار تیم گیتی پســند است گفت: قانون چیزی در این مورد 
پیش بینی نکرده اما بازیکن گیتی پســند حداقل دو جلسه از 

حضور تماشاگرانش محروم خواهد بود.

رســوایی تکان دهنده سوءاســتفاده جنسی از 
فوتبالیســت های انگلیسی در ســال های گذشته با 
افشــاگری های جدید صورت گرفته، هــر روز ابعاد 

بیشتری به خودش می گیرد.
طی یک هفته اخیر چند فوتبالیست سابق انگلیسی فاش 
ســاخته اند، در زمانی که کودک و نوجوانان بوده اند، توســط 
مربیانشــان مورد تعرض جنسی قرار گرفته اند. اندی وود وارد 
45 ساله اولین فوتبالیست انگلیسی بود که هفته گذشته فاش 
کرد که در زمان نوجوانی توسط »بری بنل« مربی سابق تیم 
باشــگاه فوتبال »کرو« مورد سوء استفاده جنسی قرار گرفته 
اســت.پس از »اندی وود وارد«، دو فوتبالیست سابق باشگاه 
»کرو«، »اســتیو والترز« و »دیوید وایــت«، فاش کردند که 

توسط »بری بنل« مورد سوءاستفاده قرار گرفته اند.
پل اســتوارت 52 ســاله، بازیکن پیشــین شــماری از 
باشــگاه های بزرگ انگلیس نیز در گفت وگو با اســکای نیوز 

فــاش کرد که مربی اش از او در ســن 11 تا 15 ســالگی، به 
طور مکرر سوءاستفاده جنســی می کرده است. پل استوارت 
کــه علاوه بر تیم ملی انگلیس در باشــگاه های تاتنهام، بلک 
پول، منچسترســیتی، لیورپول، کریستال پالاس، ساندرلند و 
استوک بازی کرده اســت، در سال 2000 میلادی از فوتبال 

کناره گرفت.
این بازیکن شــناخته شــده فوتبال انگلیس پیشــتر در 
مصاحبه با دیلی میرور فاش ســاخته بود که مشکلات روانی 
ناشــی از آن سوء اســتفاده ها، او را به ســمت مواد مخدر و 
مشــروبات الکلی سوق داد.وی گفته اســت مربی اش در تیم 
فوتبال تاتنهام، تهدیدش کــرده بود در صورتی که او در این 
 باره با کســی ســخن بگوید، والدین و دو برادرش را خواهد 

کشت.
»اســتیو والترز«، »اندی وود وارد« بــه همراه »کریس 
سنســورث« و »جیســیون دانفورد« روز جمعه با حضور در 

یک برنامه شبکه تلویزیونی »بی بی سی«، به ابعاد تکان دهنده 
سوءاستفاده جنسی از آنها پرده برداشتند. 

در همین خصوص خبرگزاری ایرنا در گزارشی یادآور شد 
کــه روزنامه گاردین روز جمعه گزارش داد یک فوتبالیســت 
سابق تیم نیوکاســل یونایتد، که خواسته نامش فاش نشود، 
گفته اســت که در نوجوانی از ســوی مربی این تیم »جورج 
اورمونــد« که در ســال 2002 میلادی بــه دلیل تعرض به 
فوتبالیســت های جوان بــه زندان افتاد، مورد سوءاســتفاده 

جنسی قرار گرفته است.
در همین حال پلیس منطقه »چشایر« در غرب انگلیس 
و نزدیک به شــهر لیورپول روز جمعه گفت که شمار افرادی 
که متهم به تعرض جنســی به فوتبالیست ها هستند، بیش از 

یک نفر است.
این نیرو گفته اســت که در حــال دریافت گزارش های 
بیشتری از ســوی منابع مختلف از جمله »انجمن حمایت از 

کودکان در برابر سوءاستفاده جنسی«، در مورد تعرض جنسی 
به کودکان و نوجوانان فوتبالیســت در گذشــته است.پلیس 
منطقه چشایر اعلام کرده است که در حال تماس با قربانیان 

این پرونده تاریخی که هر روز ابعاد بیشتری می یابد، است.
در همین حال باشــگاه فوتبال منچسترسیتی نیز اعلام 
کرده اســت که یک پرونده در ارتباط با اتهامات وارد شده به 
»بری بنل« که در دهه 19۸0 میلادی در این باشگاه فعالیت 

داشته است، گشوده است.
تیم باشــگاه نیوکاســل نیز روز جمعه گفــت که آماده 
همکاری با پلیس در مورد اتهامات مطرح شــده در ارتباط با 

سوء استفاده جنسی از فوتبالیست ها است.
در همین حال، »وین رونــی« کاپیتان تیم ملی فوتبال 
انگلیس روز جمعه از دیگر بازیکنان فوتبال این کشور خواست 
در صورتی که قربانی سوء استفاده جنسی شده اند، این مسئله 

را فاش سازند.

مرحله پلی آف لیگ برتر والیبال از 20 بهمن آغاز می شود.
ســی امین دوره لیگ برتر والیبال از 2۸ مهر آغاز شــد و 12 تیم در این دوره از رقابت ها به رقابت با یکدیگر می پردازند. 
نیم فصل این رقابت ها نیز 21 آذر به پایان می رسد و نیم فصل دوم نیز 2۸ آذر آغاز می شود. مسابقات هفته پایانی لیگ برتر 
والیبال نیز 13 بهمن انجام می شــود. تیم های راه یافته به پلی آف این دوره لیگ از 20 تا 27 بهمن اولین مرحله پلی آف را 
برگزار می کنند. در صورت نیاز به برگزاری بازی سوم نیز این دیدار اول اسفند انجام می شود. مرحله دوم پلی آف نیز روزهای 

4 و 10 اسفند برگزار می شود. دیدارهای رده بندی و فینال هم 1۸ و 22 اسفند انجام می شود.

اعلام زمان آغاز پلی آف لیگ برتر والیبال  رئیس فدراسیون کشتی اعلام کرد

انتخابش به  با  رئیس فدراسیون کشتی در رابطه 
المپیک  عنوان سرپرســت خزانه داری کمیته ملی 

اظهار نظر کرد.
رســول خادم در رابطه با انتخابش به عنوان سرپرست 
خزانــه داری کمیته ملی المپیک گفــت: باتوجه به این که 
آقای شجاعی خزانه دار کمیته ملی المپیک استعفاء دادند 
و هیئت اجرایی به رئیس کمیته المپیک این اختیار را داده 
بود که تا زمان تعیین خزانه دار از سوی مجمع، فردی را به 
عنوان سرپرست خزانه داری تعیین کند، بنا به درخواست 
آقای هاشمی رئیس کمیته ملی المپیک و ضرورت مدیریت 
مباحث مالی مرتبط با کمیته المپیک که می تواند بر شرایط 
فدراسیونهای ورزشی بطور مستقیم اثرگذار باشد، به دلیل 
سوابق و تجربیات بودجه ای و مالی اینجانب در سازمانهای 
غیرورزشی، قرار شد تا زمان تعیین خزانه دار از سوی مجمع 
کمیته ملی المپیک، دوستان را در این بخش کمک کنم. به 

هر حال امیدوارم دوره طولانی نباشد.
وی ادامــه داد: در حوزه های مالی کمیته ملی المپیک 
فعلا اتمام حسابرســی ها، اتمام برنامه عملیاتی ســال 95 
کمیته و بستن بودجه سال 96 کمیته المپیک اولویت دارد.
خادم در مورد برخی اظهارنظرها که آیا با توجه به استعفای 

شجاعی به دلیل دو شغله بودن حضور وی شائبه دو شغله 
بودن را ایجاد نمی کند، خاطر نشان کرد: البته این موضوعی 
است که متولیان در کمیته ملی المپیک باید پاسخ بدهند، 
اما به هر حال سرپرستی شغل محسوب نمی شود و همانطور 
که گفتم امیدوارم در این مدت کارها ســرو ســامان یابد و 

خزانه دار هم تعیین شود تا امور را به او بسپاریم.
خــادم همچنین در رابطه با اظهــارات اخیر اکبر فلاح 
گفت: اکبر فلاح از قهرمانان بزرگ و برجسته کشتی ایران 
و فردی اســت که با تمام وجود کشتی را دوست دارد و در 
این مدت هــم از این ورزش جدا نشــده و صادقانه تلاش 
خود را برای کشتی کشــور انجام داده است. در این مدتی 
که روسای فدراسیون های مختلف آمده اند و رفته اند، آقای 
فلاح کار خودش را در کشــتی بــا اعتقادی که به نظر من 

بسیار ارزشمند است، دنبال کرده است.
وی ادامه داد: مهم این اســت که او با علاقه مســائل 
کشتی را دنبال می کند و خودش بطور مستقیم درگیر کار 
فنی است. نظرات ایشان بعنوان یک قهرمان و پیشکسوت 
که هم دوره من و بســیاری از عزیزان در دهه 90 میلادی 
بوده و بعنوان یک عضو با افتخار خانواده کشتی قابل احترام 

است.

امیدوارم سرپرستی ام در خزانه داری کمیته ملی المپیک طولانی نباشد 

*مسابقات انتخابی تیم ملی ووشو دانشجویان پسر و دختر به منظور شناخت نفرات برتر برای شرکت در بیست 
و نهمین یونیورسیاد دانشــجویان جهان با همکاری فدراسیون ووشو 23 لغایت 26 آذر ماه در دو بخش تالو و 
ساندا در آکادمی ووشو برگزار خواهد شد. بیســت و نهمین دوره یونیورسیاد تابستانی دانشجویان جهان 27 

مرداد لغایت 9 شهریور ماه سال آینده در شهر تایپه کشور تایوان برگزار می شود.
* علی توفیق دبیر فدراسیون بسکتبال از اعلام برنامه های تیم ملی جوانان در هفته آینده خبر داد و گفت: هیچ تصمیمی در 

مورد تغییر کادر فنی نداریم و آقای نوری به کار خود ادامه خواهد داد.

خواندنی از ورزش ایران

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد بزرگسالان با بیان اینکه از نفرات با تجربه در تورنمنت باکو توقع کسب نتایج بهتر از اینها 
را داشــته اســت، گفت: حضور در جام علی یف محک خوبی برای کشــتی آزاد ایران بود. گزیده ای از تازه ترین صحبت های 

محمد طلایی در ادامه می آید:
* بیشتر نفرات ما در این تورنمنت کشتی گیرانی بودند که در مسابقات قهرمانی کشور به روی تشک رفته بودند و فکر می کنم 

به دلیل کاهش وزن، بدنشان در این تورنمنت تحلیل رفت و آن طور که باید نتوانستند خود را بر روی تشک نشان دهند. 
* در مجموع عملکرد تیم بد نبود و این تورنمنت میدان خوبی برای کشتی گیران ایران بود تا محک جدی بخورند. امیدوارم 
با شناسایی نقاط ضعف و قوت در چنین تورنمنت هایی بتوانیم در میدان های مهم نتایج خوبی را برای کشتی ایران رقم بزنیم. 
* خوشبختانه احسان پور و حسین خانی ما به لحاظ بدنی در شرایط خوبی قرار دارند و از لحاظ روحی و روانی نیز در شرایط 
نسبتا خوبی هستند. قطعا توقع کسب مدال طلا از احسان پور و حسین  خانی را داریم چرا که هر دو کشتی گیر ما توانسته اند 
اند  خوب های دنیا را شکست دهند و به لحاظ تجربه در وضعیت بسیار خوبی قراردارند. آنها در شرایط مختلف بالا و پایین شده 
و الان زمان مناسبی است که به حق خود برسند. کشتی آزاد ایران در شرایطی است که اکثریت نفراتش یکی از شانس های 

اصلی رسیدن به مدال در جهان هستند. 
* آخرین اردوی تیم ملی پیش از حضور در مســابقات جهانی از امروز در خانه کشــتی آغاز می شــود و تا زمان اعزام به این 

رقابت ها ادامه خواهد داشت.
* نفرات المپیکی هم در این مدت در اردوهای تیم ملی حضور داشتند و به تمرین پرداختند.ان شاءالله پس از مسابقات جهانی 
مجارســتان استارت کارمان را برای حضور در رقابت های جام جهانی خواهیم زد و از میان نفرات اصلی، جوانان و جام تختی 

بهترین ها را برای حضور در جام جهانی انتخاب خواهیم کرد. 
* فعلا به حسن یزدانی گفته ایم به اردو بیاید و تمرین کند. باید پس از پشت سر گذاشتن تمرینات استقامتی شرایط او مورد 
بررسی قرار گیرد تا مشخص شود افزایش وزن او به دلیل افزایش چربی بوده یا خیر. سپس در این باره تصمیم گیری خواهیم 

کرد. مطمئنا بهترین تصمیم که به نفع حسن یزدانی و کشتی ایران باشد را اتخاذ خواهیم کرد.

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد تاکید کرد
طلای جهان را از احسان پور و حسین  خانی می خواهم

فرانچسکو توتی خیال بازنشستگی ندارد
کاپیتان رم ایتالیا می گوید در شــرایط خوبی قرار دارد و می تواند یک سال 
دیگر به فوتبال بازی کردن ادامه دهد. قرارداد فرانچسکو توتی با این تیم تا پایان 
فصل جاری به پایان  می رسد. با این حال او پیشنهاد داده است یک سال دیگر 
بتواند فوتبال بازی کند زیرا در شــرایط خوبی به ســر می برد. فرانچسکو توتی 
درباره شــرایط خود برای ادامه فوتبال گفت: هیچ چیز در فوتبال قطعی نیست. 
این چیزی اســت که در طول این همه سال فوتبال بازی کردن فهمیدم. وقتی 
می دانم شرایط خوبی برای ادامه فوتبال بازی کردن دارم، چرا توقف کنم؟ فصل 
گذشته حس می کردم تمام شدم و دیگر توان بازی کردن ندارم ولی الان شرایط 
خیلی خوبی دارم. به همین خاطر دوســت دارم باز هــم بازی کنم. او در ادامه 
درباره فعالیت های خود بعد از بازنشستگی گفت: به طور قطع پس از بازنشستگی 
نیز در فوتبال باقی خواهم ماند. توافقی با باشگاه دارم که این امکان را می دهد که 
به طور کامل ارتباطم با فوتبال قطع نشود. به لحظه خداحافظی نزدیک می شوم 
ولی هنوز هم بر روی کار و ماموریتم متمرکز هستم. تا آخرین لحظه ای که بازی 
کنم به پیراهن رم افتخار خواهم کرد. اســطوره جالوروسی در سپتامبر گذشته، 
40 ســاله شــد. توتی در این فصل هم مهره ای تاثیرگذار بوده و بهترین گلساز 
رمی هاست. بسیاری انتظار دارند که او در پایان فصل جاری بازنشسته شود اما او 
از انجام چنین کاری مطمئن نیســت. توتی از سال 1993 در رم بازی می کند و 

در سال 2000 موفق شد با این فاتح سری A شود.
دوری 3 هفته ای بالوتلی از میادین

ســتاره ایتالیایی نیس با آسیب دیدگی جدی مواجه شده و سه هفته ای دور 
از میادین خواهد بود. ماریو بالوتلی یکی از تاثیرگذارترین بازیکنان نیس در فصل 
جاری رقابت های لیگ فرانســه بوده است و در صدرنشینی این تیم تاثیر زیادی 
داشته اســت. خبر بد برای هواداران نیس اینکه بالوتلی با آسیب دیدگی جدی 
مواجه شده است و چند هفته ای نمی تواند به میدان برود. لوسین فاوره، سرمربی 
نیس در نشست خبری قبل از دیدار این هفته تیمش گفت: بالوتلی با مصدومیت 
از ناحیه ســاق پا مواجه شده و حداقل سه هفته نمی تواند ما را همراهی کند. او 
عملکرد خوبی داشــته و از بازیکنان خوب ما بوده است. نیس شگفتی ساز لیگ 
فرانسه اســت و با 32 امتیاز در صدر جدول رده بندی جای دارد اما این تیم در 

لیگ اروپا عملکرد ضعیفی از خود نشان داده است.
اولی هوینس بازهم رئیس بایرن مونیخ شد

رئیس ســابق بایرن مونیخ در انتخابات ریاســت این باشگاه بیشترین رای را 
به خود اختصاص داد و دوباره به عنوان رئیس باواریایی ها انتخاب شــد. انتخابات 
ریاست باشــگاه بایرن برگزار شد و اولی هوینس 64 ســاله بار دیگر ریاست این 
باشگاه آلمانی را برعهده گرفت. او بیشترین رای را به خود اختصاص داد. هوینس 
به خاطر فرار مالیاتی به پنج سال زندان محکوم شد و چاره ای جز استعفا از ریاست 
باشگاه بایرن مونیخ نداشت. او سه سال از دوران حبس خود را پشت سرگذاشت. 
او از انتخاب دوباره به عنوان رئیس باشگاه بایرن بسیار خوشحال است و این گونه 
واکنش نشان داد: بسیار خوشحال هستم. با یک چالش بزرگ مواجه شده ام و برای 
موفقیــت بایرن مونیخ نهایت تلاش خــود را به کار خواهم گرفت. بایرن خانه من 
است. ستاره ســابق بایرن مونیخ ادامه داد: لایپزیگ صدرنشین جدید رقابت های 
بوندســلیگا اســت. این تیم رقیب جدید ما در رقابت های بوندسلیگا است. بعد از 
دورتموند، لایپزیگ تیمی اســت که باید با آن برای کسب عنوان قهرمانی رقابت 
کنیم. در چند سال اخیر تیمی برابر ما نبود که بتواند رقابت کند و ما را به خشم 
آورد اما الان دو تیم هستند و انگیزه لازم را داریم. این همه آنچه است که می توانم 
بگویم.لایپزیگ با پیروزی که در آغاز هفته دوازدهم رقابت های بوندسلیگا به دست 
آورد با 30 امتیاز به صدرنشینی خود در جدول رده بندی ادامه داد و اختلافش را 
بــا بایرن مونیخ به 6 امتیاز افزایش داد البته بایرن مونیخ در صورت پیروزی برابر 

بایرلورکوزن اختلاف خود را با صدر به 3 امتیاز کاهش خواهند داد.
آگوئرو مردان گواردیولا را به صدر جدول رساند

تیم فوتبال منچسترسیتی با کسب یک پیروزی خارج از خانه، موقتاً به صدر 
جدول رده بندی لیگ برتر صعود کرد. در نخســتین بازی از هفته سیزدهم لیگ 
برتر انگلیس، دیروز منچسترسیتی با نتیجه 2 بر یک بر میزبانش برنلی غلبه کرد. 
تیم تحت هدایت پپ گواردیولا در حالی بر میزبان خود غلبه کرد که در دقیقه 14 
دروازه اش توســط دین مارنی باز شد، اما سرخیو آگوئرو در دقیقه 37 گل خورده 
را برای من  ســیتی جبران کرد و بازی را به تســاوی کشاند. دومین گل میهمان 
را هم آگوئرو در دقیقه 60 به نام خودش ثبت کرد. با این نتیجه منچسترســیتی 
30 امتیازی شــد و موقتاً به صدر جدول صعود کرد. برنلی هم با 14 امتیاز به رده 
دوازدهم سقوط کرد.در جدول رده بندی  لیگ برتر انگلیس، پس از منچسترسیتی، 

تیم های چلسی با 2۸ و لیورپول با 27 امتیاز در رده های دوم و سوم قرار دارند.
فارگا: بهترین تیم ها برای خرید آزمون

 3۰ تا ۴۰ میلیون یورو می پردازند
یک فعال نقل وانتقالات فوتبال روســیه گفت: بهترین باشگاه های اروپا برای 
خرید ســردار آزمون، ملی پوش ایرانی روستوف 30 تا 40 میلیون یورو پرداخت 
می کنند. بازتاب درخشش سردار آزمون، مهاجم تیم روستوف در لیگ قهرمانان 
اروپا و گل زیبایش به بایرن مونیخ همچنان در رســانه های روســی ادامه دارد 
و اهالی فوتبال این کشــور اظهارنظرهای مختلفــی درباره این ملی پوش ایرانی 
داشته اند. در این میان ساندور وارگا، فعال رسمی نقل وانتقالات فیفا در مصاحبه 
با خبرگزاری چمپیونات روســیه پیرامون پیشــنهادهای ســردار آزمون گفت: 
برای بازیکنی در کلاس آزمون مبلغ تعیین شــده توسط سایت ترانسفرمارکت 
آزاردهنده و شاید حتی توهین کننده است. اگر 10 باشگاه برتر اروپایی خواهان 
ســردار آزمون هستند می توانند پیشنهادهای 30 تا 40 میلیون یورویی را ارائه 
کنند. البته این رقم با احتساب 10 میلیون یورویی خسارت قرارداد خواهد بود. 
وی در ادامه تصریح کرد: آرســن ونگر 100 میلیون یورو برای ترانسفر بازیکنان 
هزینه کرده است، اما می گوید دوست ندارم خرید کنم و  به دنبال رشد و توسعه 
بازیکنان جوان هستم. البته آنها به پول توجه ویژه ای می کنند و باید مبلغ در نظر 
گرفته شده را هزینه کنند. اگر باشگاهی هم آزمون را بخواهد از روستوف قیمتش 

را خواهد پرسید و بیشترین مبلغ را با توجه به درخواست این تیم می پردازد.
پیشنهاد بارسلونا به ایسکو

باشگاه بارسلونا به وکیل ایسکو پیشنهاد 55 میلیون یورویی برای سه فصل 
همکاری داده اســت. روزنامه ال موندو دپورتیوو از پیشــنهاد رسمی بارسلونا به 
وکیل ایســکو خبر داده و معتقد است ایسکو نیز برای پیوستن به بارسلونا چراغ 
ســبز نشان داده اســت. این بازیکن البته با رئال مادرید قرارداد رسمی داشته و 
برای ملحق شدن به تیمی دیگر باید حداقل تا 201۸ صبر کند، مگر اینکه رقم 
پیشنهاد بارســلونا آنقدر وسوسه انگیز باشد که رئال مادرید را نیز به این فروش 
متقاعد سازد. چندی پیش وب ســایت رسمی رئال مادرید خبر تمدید قرارداد 
ایســکو با مادرید را منتشــر کرد اما ال موندو دپورتیوو بر این باور است که این 
قرارداد مراحل پایانی را طی نکرده و ایســکو همچنان امضای نهایی را پای برگه 

تمدید قرارداد حک نکرده است.

افتخاری: با یک نتیجه نمی توان مربی عوض کرد
سرپرست باشگاه استقلال در مورد وضعیت آبی پوشان در لیگ اظهارنظر 
کرد.ســیدرضا افتخاری در پاسخ به این پرسش که آیا اعضای هیئت مدیره 
باشــگاه تغییر خواهند کرد یا نه؟ گفت: وزیر ورزش و جوانان رئیس مجمع 
است و تغییر اعضای هیئت مدیره بر عهده اوست. تا جایی که می دانم پیش 
از این قرار بود این اتفاق بیفتد، اما چندی پیش جلسه هیئت مدیره را برگزار 
کردیم و قرار بر این اســت که همه اعضا به کارشان ادامه دهند.وی در مورد 
برداشته شدن یک میلیارد از حساب باشگاه توسط اداره مالیات، گفت: این پول 
برداشته شده و غیرقابل برگشت است. البته من با رئیس اداره مالیات و دارایی 
جلسه ای داشتم و از او خواستم در این مورد به ما کمک کند. هدف آنها نیز 
کمــک بود ولی اعلام کردند هیچ راهی ندارد البته این را بگویم اگر این پول 
را زودتــر تخصیص می دادیم این اتفاق نمی افتاد.وی در مورد نقل و انتقالات 
و برنامــه اش برای تغییر و تحولات در تیم اســتقلال نیز توضیح داد: منتظر 
اعلام آقای منصوریان هســتیم تا ببینیــم او به دنبال ایجاد تغییرات خاصی 
در تیم اســت یا نه. تا این لحظه چیزی از جانب کادرفنی به ما اعلام نشــده 
است. قطعا هدف ما برآورده کردن خواسته های سرمربی تیم است و چنانچه 
او بازیکنی را بخواهد جذب کند تمام تلاش مان را در این زمینه خواهیم کرد.
وی در مورد حمایت و همچنین انتقاد برخی از پیشکسوتان باشگاه از تساوی 
مقابل گسترش فولاد گفت: به هر حال همانطور که بارها اعلام کرده ام موضع 
ما حمایت از کادرفنی است. با یک نتیجه که رضایت کننده نیست نمی توان 
سرمربی را تغییر داد. در بازی با گسترش اشتباهات فردی باعث شد دو گلی 
که زده بودیم را از دست بدهیم و بازی به تساوی کشیده شود. این اشتباهات 
را نباید به حساب سرمربی گذاشت. ضمن اینکه از زمان حضور من در باشگاه 

استقلال هنوز تیم شکستی در لیگ متحمل نشده است.
کسر ۲۰ درصد قرارداد بازیکنان و مربیان ماشین سازی

مدیرعامل باشــگاه فرهنگی ورزشی ماشین سازی شــهرداری تبریز از 
اعمال جریمه و کسر 20 درصد قرارداد سبزقباها خبر داد.میرمعصوم سهرابی 
با اعلام این مطلب افزود: این تصمیم قبلا و به دلیل کسب نتایج ضعیف تیم 
در بازی های گذشته توسط هیئت مدیره باشگاه به شکل تعلیقی اتخاذ شده 
بود که با توجه به دو شکســت اخیر برابر ذوب آهن در جام حذفی و پدیده، 
اعمال و اجرای آن قطعی و عملیاتی خواهد شــد.وی تصریح کرد: بر اساس 
این مصوبه هیئت مدیره باشگاه ، تمام بازیکنان ، مربیان و عوامل اجرایی تیم 
مشمول این جریمه 20 درصدی خواهند بود. سهرابی در عین حال با اشاره به 
حمایت ها و همراهی های صادقانه مدیریت و اعضای هیئت مدیره از بازیکنان 
و کادر فنــی تیم از ابتدای لیگ تاکنون ، اعمــال این جریمه را از اختیارات 

مدیریتی باشگاه دانست.
حضور رئیس فدراسیون فوتبال در مجمع عمومی خراسان رضوی

رئیس فدراسیون فوتبال به منظور برگزاری مجمع عمومی هیئت فوتبال 
خراســان رضوی، به این استان ســفر می کند. مهدی تاج رئیس فدراسیون 
فوتبال به منظــور برگزاری مجمع عمومی هیئت فوتبال خراســان رضوی 
حضور خواهد داشت.این مجمع صبح امروز برگزار می شود.در حالی که قرار 
بود این مجمع با دعوت مدیرکل امور ورزش و جوانان اســتان در حالت فوق 
العاده برگزار شــود، اما با شفاف ســازی های صورت گرفته و لغو آن با دستور 
فدراســیون فوتبال، این مجمع امروز با حضور تاج به صورت عادی و خارج از 

اختیار اداره کل برگزار می شود.
دیدار تدارکاتی پرسپولیس پشت درهای بسته

دیدار تدارکاتی امروز تیم فوتبال پرســپولیس پشت درهای بسته برگزار 
خواهد شد. تیم فوتبال پرسپولیس امروز در دیداری تدارکاتی به مصاف تیم 
دانشجویان خواهد رفت و این بازی در ورزشگاه شهید کاظمی برگزار خواهد 
شد.با اعلام برانکو ایوانکوویچ سرمربی تیم پرسپولیس این دیدار پشت درهای 

بسته و دور از چشم خبرنگاران و هواداران برگزار می شود.
انتقاد عضو هیئت مدیره استقلال از منصوریان

عضو هیئت مدیره باشــگاه اســتقلال با انتقاد از تساوی این تیم مقابل 
گســترش فولاد گفت: علیرضا منصوریان باید با تجربه و سابقه ای که داشت 
15 دقیقه پایانی را مدیریت می کرد.حســن زمانی درباره تساوی تیم فوتبال 
استقلال تهران مقابل گسترش فولاد در لیگ برتر گفت: شخصاً به هیچ عنوان 
از این تساوی راضی نیســتم. آقای منصوریان باید از دقیقه 75 به بعد بازی 
را مدیریت می کرد تا اســتقلال پیروز از میدان خارج شود.وی افزود: در یک 
مسابقه فوتبال از دقیقه 75 به بعد هر نتیجه ای رقم بخورد مستقیماً مربوط 
به تصمیمات ســرمربی است؛ چه تیم ببرد و چه ببازد. منصوریان هم باید با 
تجربه  و ســابقه ای که داشت، تیم را هدایت و بازی را مدیریت می کرد.عضو 
هیئت مدیره اســتقلال یادآور شد: به عنوان نمونه تیم فوتبال تراکتورسازی 
برای اینکه صدرنشین لیگ شود، 25 دقیقه آخر مسابقه را مدیریت کرد، ما 
هم برای اینکه چهارم شــویم خیلی راحت می توانستیم بازی را تا دقیقه 90 
مدیریت کنیم. اشــتباهی که از استقلال سر زد، در حد این تیم بزرگ نبود.
زمانی ادامه داد: تماشــاچی حق دارد از این وضعیت ناراحت باشد. وقتی دو 
گل از حریف جلو باشــید و نتوانیــد آن را حفظ کنید؛ این برای تیمی مثل 
اســتقلال نقطه ضعف اســت.وی در خصوص اینکه علیرضا منصوریان اعلام 
کرده اســتقلال در هفته نوزدهم جزو دو تیم برتر جدول اســت، گفت: من 
هم پیش از این گفته ام اســتقلال تا هفته نوزدهم می تواند جزو سه تیم برتر 
باشــد ولی اینکه مسابقاتی مثل بازی با گسترش فولاد را به راحتی از دست 
می دهیم، سخت است. وقتی شما نمی توانید دو گل خود را حفظ کنید، این 
کارتان را در ادامه لیگ دشوار می کند.عضو هیئت مدیره باشگاه استقلال در 
پاســخ به این سؤال که مقصر نتیجه بازی روز گذشته را چه کسی می دانید؟ 
تأکید کرد: مقصر این تســاوی، بازیکنان خوب ما بودند که اشتباهات فردی 
داشــتند و همچنین عدم مدیریت سرمربی تیم.زمانی در خصوص اینکه آیا 
استقلال در نیم فصل تقویت می شود یا خیر؟ گفت: ما منتظریم تا منصوریان 
نظــرش را در این باره اعلام کند. به نظرم اولین کاری که باید برای خروج از 
این وضعیت انجام بدهیم، این است که سرمربی بدون تعارف و رودربایستی، 
اســامی بازیکنانی که نمی خواهد و به کارش نمی آید را اعلام کند.وی ادامه 
داد: بازیکنانی مثل امین حاج محمدی و آرش افشــین می توانند در تیم های 
دیگر نقش مؤثری داشته باشند. سرمربی می تواند این بازیکنان را آزاد کند و 

به جای آنها بازیکنانی بگیرد که نیاز دارد.
ترابی: تا دو هفته دیگر تمرین هایم را شروع می کنم

مهاجم تیم فوتبال ســایپا می گوید در تلاش اســت تــا دو هفته دیگر 
تمریناتش را شــروع کند. مهدی ترابی دربــاره مصدومیتش و میزان دوری 
خود از میادین اظهار کرد: متاســفانه در دیدار برابر نفت از ناحیه انگشــت 
پا دچار مصدومیت شــدم که پس از بررســی پزشکان مشخص شد انگشتم 
شکســته شــده و حداقل ســه هفته از میادین دور خواهم بود. واقعا از این 
موضــوع خیلی ناراحتم. پس از بازگشــت از اردوی تیم ملی به مرز آمادگی 
رســیده بودم اما الان با مصدومیت مواجه شــدم.وی افزود: البته امیدوارم با 
کمک پزشکان و تلاش های خودم بتوانم زودتر از موعد تعیین شده به میادین 
بازگردم. فکر می کنم اگر خوب اســتراحت کنم و کارهایی که پزشــکان به 
من می گویند را انجام بدهم شــاید تا دو هفته دیگر تمریناتم را شروع کنم.

وجیه الله چشمه ســری پزشک تیم سایپا در مورد وضعیت مصدومیت مهدی 
ترابــی گفت: پای ترابی را گچ گرفته ایم و ایــن بازیکن یک ماه و نیم دور از 
میادین خواهد بود. به دلیل شکســتگی رخ داده باید پایش در گچ باشد.وی 
در مورد وضعیت مصدومان دیگر این تیم گفت: دروازه بان برزیلی ما هم دچار 
مصدومیت شــده و باید بررسی های نهایی را در مورد این بازیکن فردا انجام 
بدهیم و در حال حاضر نمی توان شدت مصدومیت این بازیکن را اعلام کرد. 
علی قلی نژاد دیگر بازیکن تیم هم به دلیل شکستگی استخوان 4 هفته دور 

از میادین خواهد بود.
شکایت دپارتمان داوری فوتسال از ناظم الشریعه

دپارتمان داوری فوتسال از سرمربی تیم ملی فوتسال کشورمان شکایت 
کرد. پس از اظهارات محمد ناظم الشریعه مبنی بر زیر خط فقر بودن داوری 
دیدار تیم های گیتی پســند و حفــاری اهواز، دپارتمــان داوری بخاطر این 
صحبت ها از سرمربی تیم ملی به کمیته انضباطی شکایت کرد.منوچهر نظری 
مسئول چیدمان داوری فوتسال کشورمان با اعلام این خبر گفت: این شکایت 
به این معنی نیست که ما با ناظم الشریعه دشمن هستیم بلکه به عنوان گله، 
یک خط نوشته به کمیته انضباطی دادیم، چون از ناظم الشریعه انتظار چنین 

صحبت هایی نداشتیم.
برزای: اگر نتوانم به استقلال کمک کنم، فکر دیگری می کنم

هافبک تیم فوتبال اســتقلال گفت: اینکه می گویند پس از خط خوردن 
از لیست 1۸ نفره اســتقلال با سرمربی تیم دعوا کرده ام، صحت ندارد.بهنام 
برزای در واکنش به خبرهایی منتشر شده مبنی بر اینکه پس از خط خوردن 
از لیست 1۸ نفره اســتقلال برای بازی با گسترش فولاد تبریز به نشانه قهر 
اردوی این تیم را ترک کرده و از ورزشــگاه خارج شــده است، اظهار داشت: 
اصلًا چنین داستانی نبود. زمانی که در رختکن اسامی بازیکنان را خواندند و 
در لیست قرار نگرفتم، از علیرضا منصوریان خواستم به خاطر سرمای هوا به 
منزل بازگردم. او هم گفت اشــکالی ندارد و حتی با هم روبوسی هم کردیم. 
اینکه می گویند دعوا کرده ایم، صحت ندارد.هافبک تیم فوتبال اســتقلال در 
مورد احتمال جدایی اش از این تیم در نیم فصل گفت: پیشنهاداتی دارم؛ اما 
هنوز تصمیمی نگرفته ام. تا زمانی که بتوانم به استقلال کمک می کنم، اما اگر 

نتوانم فکر دیگری خواهم کرد.

فدراسیون فوتبال عراق به حکم دادگاه عالی ورزش که این کشور را ملزم کرده دیدار با تیم ملی فوتبال عربستان 
را در خاک سعودی برگزار کند، واکنش نشان داد.

دادگاه عالی ورزش سرانجام حکم نهایی خود را درباره دعوای فوتبالی بین عراق و عربستان اعلام کرد. براساس حکم دادگاه 
عالی ورزش، عربســتان مشــکلی برای میزبانی از عراق ندارد و دیدار برگشت دو تیم در انتخابی جام جهانی 201۸ روسیه باید در 
خاک عربستان برگزار شود این درحالی است که فیفا پیش از این تاکید کرده بود که باید این دیدار در زمین بی طرف برگزار شود.
فدراســیون فوتبال عراق پیش از این ایران را به عنوان میزبان خود در انتخابی جام جهانی 201۸ روســیه انتخاب کرد اما 
فدراسیون فوتبال عربستان تاکید کرد که به هیچ وجه حاضر نیست که در خاک ایران به میدان برود و همین باعث شد تا عراق 

مالزی را به عنوان میزبان خود انتخاب کند.
فدراســیون فوتبال عراق به حکم دادگاه داوری ورزشــی واکنش نشان داد. عبدالخالق مسعود در واکنش به این حکم گفت: 
این یک ظلم آشکار است.اما احمد عید رئیس  فدراسیون فوتبال عربستان از این حکم دادگاه داوری ورزشی خوشحال است و آن 
را یک پیروزی بزرگ دانســت.او در گفت و گو با DPA گفت: بسیار خوشحال هستم. توانستیم به آنچه که عادلانه است دست پیدا 
کنیم. اطمینان داشــتیم که در نهایت کاس چنین حکمی را صادر خواهد کرد چرا که مشکلی برای میزبانی نداشتیم و باید این 

دیدار در خاک ما برگزار می شد.
تیم ملی فوتبال عربستان عملکرد خوبی در انتخابی جام جهانی 201۸ روسیه داشته و با 10 امتیاز در صدر جدول رده بندی 
جای دارد این در حالی اســت که عراق تنها یک پیروزی از 5 بازی خود به دســت آورده و در رده پنجم جای دارد. دیدار این دو 
تیم در ۸ فروردین و به میزبانی عربستان خواهد بود. در دیدار رفت این سعودی ها بودند که توانستند با نتیحه دو بر یک بازی را 

به سود خود به پایان برسانند.

CAS به سود سعودی ها رأی داد
نخستین واکنش عراقی ها به رأی دادگاه عالی ورزش

افشای رسوایی »سوءاستفاده جنسی« در فوتبال انگلیس 


